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Internt Referat fra bestyrelsesmøder onsdag den 4. juni 2021 

i Boligafdelingen og Ejerforeningen Sortemosen 
 
Dagsorden og referat 

Deltagere:  Henrik (211), Aiko (104), Trine (145), Erling (85), Siff (75) og Bente (74). Afbud fra 
Peter (195) og Anders (109). Mødet blev holdt i Hækmosen 2F. 

 
Eneste punkt var planlægning af Visionsmødet lørdag den 4. september. 
 
Tidshorisont for visionerne kan f.eks. være om 2 år, om 5 år, om 10 år ….  
Der er mange emner, der kan diskuteres på mødet: 
• Asfaltering: Der skal helst træffes beslutning herom på afdelingsmødet/generalforsamlingen 

i september for der er afsat penge på budgettet for 2021. Asfalten skal fornyes på de 
områder, der i dag er asfalteret, Grusklyngerne kan få nyt grus, blive asfalteret, få en anden 
belægning som f.eks. SFsten, men alt andet end asfalt er ikke realistisk eller holdbart.  

• Affald: Der kommer flere og flere containere ud for hvert hus og de pynter ikke. Kommunen 
mener, der skal være fire affaldsøer, hvis vi forlader villaordningen med tømning ud for 
hvert hus og ordningen med storskrald.  Og det er umuligt at finde steder til affaldsøerne, og 
viljen til kildesortering falder drastisk med større afstand.  Villaordningen er det bedste valg 
og det taler også for asfaltering, så containerne uden flytning. 

• Carporte og parkering er et stort problem, og ved ændring/renovering af carportene kommer 
skurtagene sandsynligvis med. 

• Fællesarealerne – hvordan gør vi beboerne interesserede og aktive. Vild med vilje 
• Bæredygtighed - genanvendelse, isolering og energi 
• Fællesskab og sammenhold - brætspil, fællesspisning, petanque, fælleshus, vandreture 
• Boligen indvendig og udvendig - nye køkkener, overdækning af terrasser, regnvand til 

toiletskyl 
 

Visionsmødet holdes fra 15 til 17 og middag ca 18. Der skal bestilles telt, borde/stole og mad. 
Drikkevarer skal medbringes/betales. 

Tilmelding 14 dage før til middagen, ingen tilmelding til mødet. Mail til formålet 
Praktisk gennemførelse af mødet: 
Der skal udvælges fire emner, som deltagerne vælger at være med til at diskutere. Ideer og 

konklusioner skrives på store post it , som sættes op på fire plancher, der illustrerer emnet. 
Til det skal der bruges fire plancher, flip overe, skrivere og post it mærkater. 

 

 

 


